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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért volt fontosabb a Bajnokok Ligája-döntő, mint 
az erdélyi pápalátogatás?" 

Tisztelt  Miniszterelnök  Úr!

A hétvégén Ferenc pápa történelmi látogatás tett Erdélyben, ahol a római katolikus egyházfők közül
elsőként mutatott be szentmisét a csíksomlyói nyeregben. A szentatyával a szakadó eső ellenére is
több  mint  százezer  Kárpát-medencei  és  csángóföldi  honfitársunk  imádkozott  együtt.  A római
katolikus  vallásúak  mellett  szép  számmal  érkeztek  más  keresztény  felekezetek  tagjai  is,  hisz
Csíksomlyó  immár  hosszú  évtizedek  óta  összmagyar  ügy,  közös  ünnep.

Hatalmas eredmény,  hogy Ferenc  pápának volt  alkalma személyesen is  megtapasztalni,  hogyan
zeng százezer torokból  a magyar  és a székely himnusz,  hogyan készülnek pünkösd ünnepére a
hitükben  és  magyarságukban  megerősödött  hívek.

Az eseményen magyar és román egyházi főméltóságok mellett részt vett a román miniszterelnök és
a  kormány  több  tagja,  magyar  oldalról  pedig  többek  között  Áder  János  köztársasági  elnök  és
Semjén  Zsolt  miniszterelnök-helyettes  is.  Ön  azonban  valamiért  fontosabbnak  tartotta,  hogy  a
pápalátogatás  napján  Madridba  repüljön,  és  ott  szurkolja  végig  a  Bajnokok  Ligája  döntőjét.

Mindezek után  kérdezem Miniszterelnök Urat:  miért  volt  Önnek fontosabb a Bajnokok Ligája-
döntő,  mint  az  erdélyi  pápalátogatás?

Tisztelettel  várom  válaszát!
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